
  

 

  

Výbor partnerství 
7. 3. 2019, 17:30 – 20:00 

Holostřevy, fara 

 

Zápis z jednání 
 

1) Přivítání 
2) Formální náležitosti jednání 

a) schválení programu jednání 
b) stanovení zapisovatele a ověřovatelů 
c) kontrola usnesení z předchozího jednání 

3) Příprava 20. Valného shromáždění členů MAS 
a) Výroční zpráva o činnosti a hospodaření MAS za rok 2018 
b) Účetní závěrka za rok 2018 
c) Plán činnosti na rok 2019 
d) Návrh rozpočtu na rok 2019 
e) Návrh členských příspěvků pro rok 2020 

4) Strategie CLLD  
a) OPZ – Výzvy MAS č. 1-3/OPZ 
b) OPŽP - Výzva MAS č. 1/OPŽP 

5) Vnitřní záležitosti MAS 
a) přijetí nových členů MAS 
b) sazebník odměňování pracovníků MAS 

6) Různé 
 
Přítomni (5): 

- Město Bezdružice – Mgr. Jan Soulek 
- Obec Kostelec – František Trhlík 
- ZD Vlčák Černošín – Ing. Vladislav Moravec 
- BELULINO z.s. – Mgr. Edita Šajtošová  
- Jiří Bízek 

 

Omluveni (4): 

- Obec Konstantinovy Lázně – Karel Týzl 
- Blanka Borůvková 
- Ing. Jan Jílek 
- Plzeňský dráha – Ing. Marek Plochý 

 
Hosté (3):  

- Jan Dražský Florian, manažer MAS 
- Ing. Markéta Frouzová, koordinátorka MAP 
- Ing. Jolana Dražská, finanční manažerka MAS 
- Monika Suchnová, členka Kontrolní komise MAS 
- Květoslav Válek, člen Konstrolní komise MAS 
- Miloslav Zeman, předseda Výběrové komise MAS 
- Eva Bízková, členka Výběrové komise MAS 

 
 
  



  

 

  

Ad 1) Přivítání 
 
Jednání zahájil Mgr. Jan Soulek a přivítal všechny přítomné. Konstatoval, že je přítomno 5 členů Vý-
boru partnerství, který je tedy usnášeníschopný. 

 
 

Ad 2) Formální náležitosti jednání 

Jan Soulek dále představil program jednání a požádal přítomné o případné návrhy jeho změn. Žádný 

návrh nebyl vznesen. 

U1: VP schvaluje program jednání. 
 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
Jan Soulek stanovil zapisovatelem Jana Floriana a ověřovateli: Jiřího Bízka a Mgr. Editu Šajtošovou. 
 
Poté Jan Soulek požádal manažera MAS Jana Floriana o přednesení dalších bodů dle schváleného 
programu. 
 
 
Ad 2c) kontrola usnesení z předchozího jednání 
 
Jan Florian informoval o schválených usneseních z minulého jednání. 
 

U2: VP bere na vědomí stav plnění usnesení z předchozího jednání. 

 

Ad 3) Příprava 20. Valného shromáždění členů MAS 

Jan Florian informoval o průběhu příprav 20. Valného shromáždění členů MAS, plánovaného na příští 

čtvrtek 14. 3. 2019 v Černošíně. Následně představil jednotlivé podklady: 

- Výroční zprávu o činnosti a hospodaření MAS za rok 2018 
- Účetní závěrku za rok 2018 
- Plán činnosti na rok 2019 
- Návrh rozpočtu na rok 2019 

 

Členové VP spolu s přítomnými členy KK diskutovali k předloženým podkladům. V rámci diskuse byly 

vyjasněny některé otázky související s těmito podklady, nicméně nebyla navržena jejich změna, dopl-

nění či jiná úprava.  

U3: VP schvaluje podkladové dokumenty pro jednání 20. Valného shromáždění členů MAS v 
předloženém znění. 
 
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
Finanční manažerka MAS Ing. Jolana Dražská představila návrh výše členských příspěvků pro rok 

2020, jejichž výše by zůstala zachována. 

U4: VP doporučuje VSh schválit členské příspěvky na rok 2020 ve stejné výši jako v roce pře-
dešlém. 
  
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
  



  

 

  

Ad 4a) OPZ – Výzvy MAS č. 1-3/OPZ 

Jan Florian představil návrh Výzev MAS č. 1-3/OPZ, zaměřené na aktivity: 

- Sociální služby a další programy – I 
- Provoz odpovědného podniku – I 
- Péče o děti – I 

 

vč. návrhu preferenčních kritérií k jednotlivým Výzvám MAS. Po diskusi o absorpční kapacitě a připra-

vovaných projektových záměrech v jednotlivých opatřeních VP zatím nedoporučuje vyhlášení opatření 

Provoz odpovědného podniku.  

U5: VP schvaluje vyhlášení Výzev MAS č. 1/OPZ Sociální služby a další programy – I a č. 2/OPZ 
Péče o děti – I v předloženém znění. 
  
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
 

Ad 4b) OPŽP - Výzva MAS č. 1/OPŽP 

Jan Florian dále seznámil přítomné s návrhem Výzvy MAS č. 1/OPŽP na aktivitu Sídelní zeleň vč. ná-

vrhu preferenčních kritérií. 

U5: VP schvaluje vyhlášení Výzvy MAS č. 1/OPŽP Sídelní zeleň v předloženém znění. 
  
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
 

Ad 5a) přijetí nových členů MAS 

Jan Florian předložil členům VP přihlášky nových zájemců o členství v MAS. Jedná se kon-

krétně o: 

- Obec Pňovany 
- Farní sbor ČCE ve Stříbře 
- Jindřicha Sittu ml. 
- Josefa Švamberka 
- MUDr. Kamilu Jůzlovou 
- Mgr. Jana Soulka 

 
Členové VP se s přihláškami uvedených zájemců seznámili. 

U4: VP schvaluje členství Obce Pňovany, Farního sboru ČCE ve Stříbře, Jindřicha Sitty ml., Jo-
sefa Švamberka, MUDr. Kamily Jůzlové a Mgr. Jana Soulka v MAS. 
  
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 
 

Ad 5b) sazebník odměňování pracovníků MAS 

Manažer MAS dále představil návrh Vnitřního předpisu č. 10 – Mzdový sazebník MAS. Doplnil, že ná-

vrh rozřazení na jednotlivé pozice i sazby mzdového ohodnocení vychází z katalogu prací užívaného 



  

 

  

veřejnou správou a respektuje také limity na jednotlivé pozice stanovené pravidly poskytovatelů do-

tací. Nový sazebník by umožnil průběžné upravování mzdových sazeb zaměstnanců, zejm. v závis-

losti na počtu odpracovaných let v MAS a vykonávané pozici. 

U4: VP schvaluje Vnitřní předpis č. 10 – Mzdový sazebník MAS s účinností od 1. 7. 2019. 
  
PRO: 5 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

Následně Jan Florian poděkoval všem přítomným za spolupráci v tomto volebním období. 

Jan Soulek poděkoval přítomným za účast a jednání v 19:45 ukončil. 

 

 

 

 
 
Zapsal:  Jan Dražský Florian 
 
 
   
 
Ověřili:  Mgr. Edita Šajtošová   Jiří Bízek    
 

 


